

supereal.

rented.

32



Dommeldange

apartment - 1 bedroom 63 m²

This fabulous 1-bedroom apartment close to nature in Dommeldange has been rented!

It is located on the 1st floor of a new residence and has a total area of 63 sqm. It has an entrance with a wardrobe, an equipped kitchen that opens onto a beautiful living room with a balcony (6 sqm) facing the South, a bedroom with a walk-in closet and a shower room with a toilet, and a separate toilet. There is a parking space, a cellar, and a communal laundry room in the basement.

The area of Dommeldange provides direct access to the city center, the Kirchberg business district, as well as the highway, the airport, and beautiful walks in the nearby forests.

If you need any further information or an estimate of your property, feel free to contact our great team! Supereal. smart real estate services.

.....
Ce superbe appartement 1 chambre à proximité de la nature dans le quartier de Dommeldange a été loué !

Au 1er étage d'une résidence neuve et d'une superficie de 63 m2, il comprend une entrée avec placards, une cuisine équipée ouverte sur un beau séjour avec balcon (6m2) exposé Sud, une chambre avec dressing et salle de douche avec wc ainsi qu'un wc séparé. Au sous-sol se trouvent un emplacement de parking, une cave et une buanderie commune.

L'appartement est disponible immédiatement.

Le quartier de Dommeldange offre une proximité directe au centre-ville, au quartier d'affaire du Kirchberg mais aussi à l'autoroute, à l'aéroport et aux jolies promenades des forêts environnantes.

Pour plus de renseignements ou une estimation de votre bien, n'hésitez pas à contacter notre super équipe ! Supereal. smart real estate services.

reference : r_pau_22105 / year of construction : 2022 / cpe : aa

elevator / laundry room / separate wc / cellar / balcony / videophone / triple glazing / gas / parking / 1 bathroom(s)

rented.

32















DEGAS 1





32

supereal.

smart real estate services

+352 26 26 26 66

hello@supereal.lu

55 rue de la vallée

L-2661 Luxembourg